
Svebølle d. 11. november 2015
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Lavendelvej 23-69, 4470 Svebølle
Tidspunkt: onsdag d. 11. november 2015 kl. 20.00 hos Bo Frigast, nr. 59.
Mødedeltagere:Svend Profft, formand (FM)Bo Tronholm Frigast, næstformand (NFM)Brian Brink, kasserer (BB)Henriette Daugaard-Larsen, sekretær (HDL)Peter Blytgen Larsen, bestyrelsesmedlem (PBL)
Dagsorden:

⦁ Godkendelse af dagsorden
⦁ Behandling af indkomne forslag
⦁ Opfølgning siden sidste møde
⦁ Fastlæggelse af næste møde
⦁ Eventuelt

Ad pkt. 1:Sekretæren gør opmærksom på, at der mangler punkt vedr. fremlæggelse af kontoudtog. Dette tages under eventuelt. 
Med ovenstående bemærkning godkendes dagsordenen. 
Ad pkt. 2:Der er ingen indkomne forslag.
Ad pkt. 3:⦁ Indkøbt skilt med henvisning til husnumre blev opsat d. 21. august.⦁ Formanden skulle have deltaget i fællesmøde med andre grundejerforeningsformænd i Svebølle samt Svebølle Lokalråd. FM måtte desværre nødsaget til at melde afbud. Næste møde afholdes torsdag d. 19. november. Det diskuteres om vores grundejerforening overhovedet kan drage nytte af samarbejdet, da vi er en meget ung forening. Det besluttes at deltage i næste møde, for at få klarlagt om vores grundejerforening kan drage nytte at samarbejdet. FM og sekretæren deltager. 
Ad pkt. 4:Næste møde afholdes torsdag d. 21. januar 2016 kl. 20.00 hos PBL.
Ad pkt. 5:BB fremlægger Foreningens og Vejfondens kontoudtog. Der er siden sidst kun trukket udgift til domænenavn på foreningskontoen. 
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PBL forespørger om der er nogen i bestyrelsen, der ved, hvad det koster at leje en rottespærre som evt. kunne gå op omgang i grundejerforeningen. Det diskuteres hvorvidt der overhovedet er et problem i vores område, eller om det blot er et par enkelte rotter, der har været på visit. Det besluttes, at sekretæren sender en forespørgsel ud til foreningens medlemmer, om de oplever gener fra rotter. 

Mødet hæves kl. 22.02.

Henriette Daugaard-Larsensekretær
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